



Styrelsemöte Läckby Golf 2025-05-05

Närvarande: Jesper W, Andreas B, Joakim J, Emil A-S, Linda M, Fredrik W, Jimmy H,

§1 Alla hälsades välkomna och mötet förklarades öppnat

§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Fredrik W

§3 Föregående protokoll: inga synpunkter

§4 Ledarfrågor: inga ledarfrågor

§5 Hossmoligan 10/5: FP16 anordnar och tänkte ha kiosken öppen och sälja korv. Två domare är klara, Linda stämmer av med Ingela så att kiosken är påfylld.

§6 Domar/tränarutbildningar: domarutbildning kan vi anordna själva, för tränarutbildning hänvisas i första hand till de som finns i RF-Sisus kalender. Emil och Jesper kollar intresse i P2011/2012-laget. Andreas kollar med födda 2013.

§7 Resultat Valborg – reflektioner: Väldigt uppskattat, besökarna tyckte det var fina priser i lotteriet. Åtgång: 82 fiskdammspåsar, 7 paket korv. Inkomst 12000.

§8 Idrottsrabatten – nytt avtal: vi ändrar till 200 häften istället för 250

§9 Ironmanmöte, Personal: punkten bordläggs

§10 Inomhustider Rockneby: punkten bordläggs

§11 Medlemsavgifterna – status: Linda skickar ut till alla tränare vilka som inte betalat avgiften i respektive lag för vidare påminnelse.

§12 Domarersättningar: 150kr per match i Hossmoligan, 300kr 7-mot-7, 400kr 9-mot-9

§13 Sponsring – Status – Sponsordag slutet av Maj: punkten bordläggs

§14 Bevattningsanläggning, Duschblandare: Ålems sparbank och RF-SISU kan vara möjliga vägar att lösa slutfinansieringen av bevattningsanläggningen. RF-SISU behöver ett utlåtande från en klimatrådgivare. Duschblandare: "panel"-varianten kan användas på övervåningen men inte i källaren.

§15 Övrigt

-Utlån av Åbyvallen 9/6 – Lindsdalsskolan har bett att få låna Åbyvallen och ljudanläggningen och vi har sagt ja till detta. För användning av konstgräsplanen hänvisar vi dem till kommunen.

-RF Sisu möte 26/5 – Linda och Jimmy deltar.

-Kritmaskin – förhoppningsvis kan vi få igång den gamla efter filterbyte.

-Service/tillsyn brandsläckare – vi tar fram förslag till avtal med Brandab

-Vaktmästarna/AME åtar sig gärna enklare projekt typ målning under vinterhalvåret.

Nästa styrelsemöte: 2 juni kl 18:30